
   

 

PROTOKOLL FÖR NORRA NORRLANDS 

STYRKELYFTFÖRBUNDS ÅRSMÖTE 2018 
 

Tid: Söndagen den 11 mars klockan 13:00 

Plats: Luleå Energi Arena – lilla konferenssalen 

 

 

§ 1. Mötets öppnande.    Ordf. 

 Patrik Björnfot öppnar mötet. 

 

§ 2. Upprop och fastställande av röstlängd.  Kassören 

 Stefan Bergström upprättar röstlängden med följande fastställande: 

 Luleå AK: Magnus Wikström 

 Kiruna AK: André Johansson, på distans. 

 Umeå Power: Jan Lundberg 

 Öjeby AK: Ida Sundqvist, på distans. 

 MAIF: Stefan Bergström 

 

§ 3. Fråga om mötets behöriga utlysning.   Ordf. 

 Godkänt utan motsättning.  

 

§ 4. Fastställande av dagordning.   Ordf. 

 Godkänt. 

 

§ 5. Val av ordförande för årsmötet.   Ordf. 

Sittande, Patrik Björnfot, utan motsättning. 

 

§ 6. Val av sekreterare för årsmötet.   Mötesordf. 

 Simon Hedkvist, utan motsättning. 

 

§ 7. Val av två stycken justeringsmän tillika rösträknare. Mötesordf. 

 Magnus Wikström och Stefan Bergström, utan motsättning. 

 

§ 8a. Styrelsens föredragning och genomgång av   Mötesordf. 

 verksamhetsberättelsen. 

 Patrik Björnfot gör en utförlig genomgång av verksamhetsberätt- 

 elsen med några parafraseringar. Mötet har inga synpunkter, 

 berättelsen godkänns. 

 

§ 8b. Styrelsens föredragning och genomgång av   Mötesordf. 

förvaltningsberättelsen. 

Patrik Björnfot leder mötet genom den ekonomiska berättelsen 

och kontoutdraget. Konstaterar att det överensstämmer med den 

sammanfattning som finns i verksamhetsberättelsen. Mötet har 

inga synpunkter, berättelsen godkänns. 

 

 



   

§ 9. Föredragning av revisorernas berättelse över styrelsens Revisorerna 

förvaltning under det senaste verksamhets- och 

räkenskapsåret. 

Simon Hedkvist förklarar att det vid tillfället inte finns någon 

revisorsberättelse. Revisor Anna Högström fick tillgång till 

dokumenten för sent för att göra en berättelse till årsmötet och 

den är därför försenad. 

   

§ 10. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid revisionen Mötesordf. 

 avser. 

 Då det inte finns en verksamhetsberättelse så vädjar Patrik  

 Björnfot att mötet ger styrelsen ansvarsfrihet när verksamhets- 

                      berättelsen är klar. Detta under förutsättningen att revisorn vid  

                     det tillfället rekommenderar ansvarsfrihet. Mötet godkänner utan 

                     motsättning. 

   

§ 11. Fastställande av medlemsavgifter till förbundet.  Mötesordf. 

 Punkten lyfts bort då fastställandet är på SSFs ansvar. 

 

§ 12. Val av ordförande för en tid av ett år.   Mötesordf. 

 Valberedning, som på mötet representeras av Jan Lundberg, 

 föreslår Patrik Björnfot. Patrik Björnfot väljs utan motsättning. 

 

§ 13. Val av två styrelseledamöter, en för en tid på ett år, och en Mötesordf. 

för en tid på två år. Val av kassör på två år. 

Valberedning föreslår Jens Sandbjer som ledamot på ett år, 

Nellie Miettinen som ledamot på två år och André Johansson 

som kassör på två år. Samtliga förslag väljs utan motsättning. 

 

§ 14. Val av revisor och revisorsuppleant för en tid av ett år. Mötesordf. 

 Patrik Björnfot meddelar att Anna Högström önskar att ej vara  

revisor. Mötet har inga förslag. Patrik Björnfot föreslår att  

styrelsen blir berättigad att själv välja. Mötet godkänner utan 

motsättning. 

 

§ 15. Val av valberedning (3 pers), varav en sammankallande, Mötesordf. 

 på ett år.  

 Lars-Gunnar Hedlund och Markus Larsson väljs. Ida Sundqvist 

 och Magnus Wikström nekar vid tillfrågan. Jan Lundberg väljs 

 som tredje person. 

 

§ 16. Anmälan av NNSF:s två representanter vid SSF:s   Mötesordf. 

distriktsledarkonferens 2018. 

 Patrik föreslår, och mötet godkänner, att styrelsen får mandat 

 att själv välja representant. Ingen motsättning. 

 

 

 

 



   

§ 17. Anmälan av NNSF:s representant och en reserv vid SSF:s Mötesordf. 

 årsmöte 2018. 

 Patrik föreslår, och mötet godkänner, att styrelsen får mandat 

 att själv välja representant. Ingen motsättning. 

 

§ 18. Val av representant vid VIF och NIF årsmöte.  Mötesordf. 

 Patrik föreslår, och mötet godkänner, att styrelsen får mandat 

 att själv välja representant. Ingen motsättning. 

 

§ 19. Behandling av inkomna motioner.   Mötesordf. 

 Inga motioner har inkommit till NNSF. 

 

§ 20. Behandling av förslag till tävlingsplanering 2018.  Mötesordf. 

Serie 1 är redan genomförd hos Öjeby AK. Serie 2 arrangeras 

av Luleå AK enligt planen från förra årsmötet. Mötet föreslår 

sedan och godkänner följande utan motsättning: 

Serie 3 2018: Umeå Power, 

Serie 4 2018: Kiruna AK, 

 Serie 1 2019: Öjeby AK, 

 Serie 2 2019: Delegeras av styrelsen. 

 

§ 21. Övriga frågor.    Mötesordf. 

 Det föreslås att Öjeby AK ska, tills vidare, arrangera Serie 1 

 varje år under namnet ’Kårelyftet’. Detta för att garantera att 

 Kårelyftet arrangeras varje år, att Kårestipendiet ska kunna delas 

 ut årligen, och att minnet av Kåre Lundgren lever vidare. Mötet 

 godkänner utan motsättning. 

 

 Motionen från Stockholms AK till SSF lyfts. Patrik Björnfot  

                      uttrycker sin åsikt om att det är oklart huruvida regeln om krav 

                      på åldersdispens är ett lagbrott eller inte. Mötet samtycker 

 om att NNSFs styrelse ska rösta för motionen på SSFs årsmöte.   

  

Motionen från Fyshusets Sportklubb i Gävle till SSF lyfts. Jan 

Lundberg poängterar att det blir en orättvis fördel vid kval för 

dom som har sin kvaltävling efter andra kvalande. Det finns även 

åsikt om att 14+ deltagare inte ska anses som något negativt. 

Mötet bestämmer att NNSF ska rösta mot motionen. 

 

Magnus Wikström uttrycker sin åsikt om att man borde ha samma 

regel för kvalning hos juniorer som seniorer, att juniorer också 

ska kunna anmäla sig om man är rankad topp 14 även om man inte 

klarat kvalgränsen. Detta för att kvalgränserna i nuläget har  

resulterat i väldigt få personer klarat kvalet. Mötet samtycker med 

detta. Det beslutas att ett försök om att skicka en motion angående 

detta SSF ska göras och att NNSF då är för detta. Det råder oklarhet 

kring om det är för sent för en motion eller inte. 

 



   

David Näslund tackar för gott samarbete och förtroendet under sin 

tid i NNSF.  

 

Jan Lundberg uttrycker sin åsikt om att man borde kunna kräva från 

klubbar som anmäler lyftare till en tävling att dom även anmäler  

minst en domare. Mötet har spridda åsikter kring detta. Inget beslut 

tas då det bör komma som en motion. 

 

NNSF har betalat ut ersättning till domare sen förra årsmötet. Det 

ska beslutas om NNSF ska fortsätta med detta. Mötet bestämmer 

utan motsättning att NNSF ska fortsätta med detta. 

 

Patrik Björnfot frågar mötet om styrelsen får mandat att själv  

bestämma klubbavgiften som ska användas till att ersätta  

distriktets domare. Mötet röstar för, utan motsättning. 

 

§ 22. Avslutning.     Mötesordf. 

 Patrik Björnfot avslutar mötet.  

 

 

 

Mötets ordförande    Sekreterare  
 

______________________________  ___________________________ 

Patrik Björnfot   Simon Hedkvist   

 

Justeras     Justeras 
 

______________________________  ___________________________ 

Magnus Wikström    Stefan Bergström 

  


